

## Møtereferat

**Aktivitet:** Styremøte IF Frøy  
**Innkalt:** Henriette Handal, Gunnar Landa, Arne Hanssen, **Nina Gulbrandsen**, Christin Becker, Pål Olsen, Amund Røsås, **Trude Elde, Ola Røkke**

**Dato:** Onsdag 12. Desember 2018  
**Tid og sted:** kl. 18:30 – 21.30. Skullerud Park, Olaf Helsets vei 5, Inngang C. Er døra låst så ring 46622616  
**Innkalt ved:** Morten Winsnes

	Saksliste:	Ansvar
1.	<p><b>Velkommen</b>            Godkjenning av referat fra siste styremøte.  <i>Vedtak: Referatet er godkjent.</i></p>	Morten/ Alle
2.	<p><b>Rapport/inns spill fra Terrenngkomiteen – herunder "elite"</b>  <i>Nina ikke til stede.</i></p> <p><b>Rapport/inns spill fra Landeveiskomiteen – herunder "elite"</b>            Gunnar; det har vært et koordineringsmøte med gruppelederne i de ulike gruppene. Tilbakemeldingene fra møte var at gruppene var fornøyd med årets sesong, men at én var misfornøyd med at fadderordningen ikke hadde fungert. Når det ikke er fadder på Hverven påvirker dette også treningen i de andre gruppene så dette er noe som det er viktig at vi får en ordning på. Til neste sesong vil landeveisgruppene forsøk å få til et bedre samarbeid på tvers av gruppene.</p> <p><b>Rapport/inns spill fra Tandemgruppa</b>            Amund; tandemsatsningen startet i 2016 og både startsesongen og 2017 var bra med mye trøkk, men i år har interessene dabbet kraftig av. Så spørsmålet er hva vi skal gjøre fremover? Amund forteller at han på nyåret vi snakke mer med de andre kreftene bak satsningen om fremtiden. Skal vi gi opp satsningen? Eller er det mulig å få til en videre satsning. Amund legger opp til av i får til en avklaring før årsmøte i februar.</p>	Nina  Gunnar  Amund
3.	<p><b>Rapport/inns spill fra markeds-/sponsorkomiteen</b>            Morten; En av våre hovedsponsorer Muncitori har sagt seg villig til å doble sitt økonomiske bidrag til klubben Muncitori har også uttrykt at støttet til klubben vil være langsiktig.</p> <p><b>Rapport/inns spill fra rekrutteringsansvarlig</b>  <i>-Rapport medlemsstatus</i>            Henriette; det har kommet fem nye medlemmer siste måned og det er ingen som har meldt seg ut.</p>	Morten / Chris  Henriette

	<p><i>-Pågående rekrutteringstiltak</i> Henriette forteller at hun har jobbet videre med sykkelkolen og at planen er å arrangere denne i slutten av sommerferiene til neste år. Tidspunktet er valgt for å unngå å konkurrere med de store sykkelkolene som legger sine arrangementer i starten av sommerferien.</p> <p><b>Rapport/innspill fra materialforvalter</b> Chris; Frøy-butikken vil være åpen til over jul, ellers går salget som normalt</p> <p><b>Rapport/innspill fra sportslig leder</b> Ola kunne ikke være til stede så Morten informerer om hva sportslig leder har jobbet med siden sist. Ola har utarbeidet neste sesongs treningsplaner både for terreng og landevei. Planene vil være klare i god tid før sesongstart. Ola har også jobbet videre med sportslig plan, denne vil bli presentert på neste styremøte. Ola vil også holde et foredrag om sammenhengen mellom styrke og utholdenhet. Dato for dette kommer senere.</p>	<p>Chris</p> <p>Ola</p>
4.	<p><b>Økonomi – budsjett</b> Pål; IF Frøy sin økonomien går på skinner og vi styrer mot et pent overskudd. Siden vi skal ta i bruk nytt økonomisystem fra neste år må vi nå begynne å klargjøre våre rutiner slik at vi er forberedt på overgangen. Pål forteller også at vi har mottatt mange budsjettforslag for neste år så vi er i rute her også.</p>	Pål/alle
5.	<p><b>Oppfølging av vedtak fra forrige styremøte</b> <i>-Søknadsskjema «Elite rekrutt» kontraktutkast. Innhold + navn på</i> Trude var ikke til stede, så vi utsatte arbeidet med kontraktene til neste møte.</p> <p><i>-Status oppsummering for 2018 og budsjett for 2019 fra gruppeledere på terreng og landevei? (frist 30.11.18)</i> Se punkt 4.</p> <p><i>-Sykkelritt ungdom 10-16 Torbjørn Stokke/samarbeid med Rye</i> Ikke behandlet.</p> <p><i>- Status Rubic</i> Arne; medlemssystemet er nå oppe, og så langt har det fungert som forventet.</p>	<p>Trude/Ola</p> <p>Gunnar/Nina</p> <p>Gunnar</p> <p>Arne</p>
6.	<p><b>Hovedleder informerer og spør – innkomne saker</b></p> <p><b>6a; Årsrapport</b> Styret diskuter hvordan vi skal sette sammen årsrapporten, hvem som gjør hva og hvordan vi organiserer arbeidet.</p> <p><b>6b: Ny ressurs på rekruttering Erik Kay</b> Erik Kay har sagt ja til å være med som resurs i vårt rekrutteringsteam. Sammen med Christian Johansen vil de bistå Henriette i arbeidet med å skaffe flere medlemmer til klubben. Styret ønsker at Henriette og Erik sette seg sammen for å planlegge hvilke rekrutteringsaktiviteter vi kan få til i neste sesong. Styret ber også Henriette og Erik om å ha spesiell fokus på fadderordningen slik at denne fungerer.</p> <p><b>6c: Nytt ritt – Landeveisrittet 2 Juni 2019</b> Morten forteller om det nye lagtemporittet kalt Landeveisrittet som IF Frøy skal arrangere. Rittet kjøres med to klasser, aktiv og tur. Morten forteller at det er innledet et godt samarbeid med Styrkeprøven, og at rittet er tenkt som seedingsritt til lagtempokonkurransen som Styrkeprøven arrangerer.</p>	<p>Morten</p> <p>Morten</p> <p>Morten</p>

<p>Styret uttrykker at de er svært fornøyd og imponert med hvor mye som allerede er på plass i forhold til planleggingen av rittet. Styret ber også Morten om å forsøke å rekruttere nye resurser som kan ta ansvar i forhold til Landeveisrittet. Vi skal også arrangere Terrengsykkelrittet og vi må forsøke å unngå bruk de samme frivillige ressursene på begge rittene.</p> <p><i>Vedtak: Styret stiller seg bak planene om det nye sykkelrittet som er planlagt.</i></p> <p><b>6d: Tilrettelegging av tilbud mot jenter fra 11 år</b>  <i>-Torbjørn Stokke utfordrer oss-</i>  Morten forteller at det har vært en epost-tråd der resurspersoner i klubben har diskutert hvordan vi bedre kan følge opp og holde på jentene i Frøy. Morten etterspør om vi kan finne en trenereresurs som har spesielt fokus på de yngste jentene slik at disse motiveres til å fortsette med sykling.</p> <p>Styret diskuterte dette og vi konkluderer med at vi er avhengig av at foreldrene er med og stiller opp og legger til rette for at jentene føler at de blir tatt vare på. Henriette forslår at hun kan ta kontakt med Torbjørn for å konkretisere noen av de ønskene som han har og hvordan vi kan hjelpe han med disse.</p> <p><b>6e: IT Utvikling</b>  Håkon Zahl har sammen med sønnen og Per Allan begynt arbeidet med å lage en app for kunne reservere Frøy-bilen. Mer informasjon om dette vil komme på neste styremøte.</p> <p><b>Neste styremøte.</b>  Neste styremøte vil være 9. januar, da bør valgkomiteen komme for å bli informert over hvilke verv som en må finne kandidater til.</p> <p>Morten avslutter møte med å takke for åres sesong og at forteller at han synes arbeidet har vært inspirerende og givende. Han takker også hele styret for å være med å bidra til IF Frøy er en god klubb å være med i.</p>	<p>Morten</p>
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	---------------